
Dagsorden til SKOLEBESTYRELSESMØDE – onsdag den 6. maj 2020 kl. 17.30 – 19.00 

Tids 
punkt 

Emne Proces og 
drøftelsesform 

Ansvarlig 
 

Baggrund/forudsætninger/ 
Forberedelse/bilag 

Ønsket 

17.30- 
17.40 

1. Godkendelse af dagsorden og referat  Linda Der er ikke et referat fra det sidste møde  

17.40- 
18.00 

2. Status på genåbningen og fjernundervisningen ifm. 

Corona-virussen – herunder de store elever 

Orientering og 
drøftelse  

Kim Vi er kommet godt i gang med rutiner osv. Positive 
tilbagemeldinger fra personalet og forældre. Der er 
gode normeringer og vi oplever generelt høj trivsel 
blandt eleverne, på trods af de mindre grupper. 
Der var travlt op til genåbningen, mange lavpraktiske 
ting der skulle på plads, for at kunne leve op til de 
sundhedsfaglige retningslinjer. Der er generelt et 
velfungerende samarbejde imellem de forskellige 
medarbejdergrupper. I Lundehuset går det generelt 
også rigtig fint – flere elever viser, at de trives godt 
med at være mere ude. Der er klart også børn for 
hvem det er svært at være i skole pt – måske ikke så 
meget på grund af Corona- situationen, men på grund 
af flere ændringer i løbet af skoleåret, herunder 
renovering og lokaleskifte. 
 
Vi skal have en opmærksomhed på, at så snart der er 
en åbning i forhold til at eleverne må være på tværs af 
grupperne, at så griber vi muligheden, da det kan 
være sårbart for eleverne, når grupperne er fastlåste 
 
I udskolingen er der blevet oprettet en 
fjernundervisningscafe hver dag fra kl. 9.00 -11.30. De 
elever der er blevet tilbudt muligheden, har taget 
godt imod tilbuddet. Det er skolens 
inklusionspædagog og to faste lærere fra udskolingen 
der varetager undervisningen.  
Lærerne oplever at det har hjulpet på motivationen at 
der er kommet lidt tydeligere rammer for 
fjernundervisningen, men der er ingen tvivl om, at alle 
ser frem til at må mødes i det fysiske rum igen. 
Vi melder ud så snart vi ved mere i forhold til næste 
fase.  

 



Dagsorden til SKOLEBESTYRELSESMØDE – onsdag den 6. maj 2020 kl. 17.30 – 19.00 

 

18.00- 
18.10 

3. Budget 2020 Orientering  Kim Budgettet er lavet med udgangspunkt i, at vi skal 
ansætte en ny lærer, da vi har to første klasser i næste 
skoleår og der er kun en har en 9. klasse der går ud.  
 
Vi får med største sandsynlighed 3 børnehaveklasser i 
næste skoleår – ca. 70 børn, så det bliver nogle 
forholdsvis små klasser. Vi skal være opmærksomme 
på at tænke dem som en årgang, både for at styrke 
den generelle trivsel, og sådan, at hvis der skulle ske 
det, at nogle går ud, så vil en evt. sammenlægning 
ikke blive så sårbar for børnene. Vi vil selvfølgelig 
agere ud fra, at vi har tre klasser igennem hele 
skoletiden. 
Der blev kort indledt en drøftelse af, hvordan man 
bedst muligt kan tænke klasserne som en årgang og 
hvilke overvejelser man skal medtænke, for at der 
ikke er elever der kommer til at mistrives i de lidt 
større sammenhænge 
 
Vi går ca. ud med et underskud på 300.000 kr. 
Der bliver efterspurgt et reelt budget. Det vil blive 
præsenteret på næste møde.  

 

18.10-
18.15 

4. Udskudt valg til skolebestyrelsen   Orientering  Linda Udmeldingen fra KBH´s kommune er pt. at valget 
bliver udskudt til oktober.  

 

18.15- 
18.30 

5. Status og opfølgning på emne pipeline – Hvad gør vi 

frem til sommerferien?  
 

Drøftelse  Kim Vi udskyder de emner på Pipe-linen der ikke er blevet 
drøftet endnu.  
 

 

18.30- 
18.40 

6. Orientering fra skoleleder, formand øvrige 
bestyrelsesmedlemmer.   

Fremlæggelse og 
kommentering 

Kim   

18.40- 
18.50 

7. Henvendelser fra forældre   Ros til lærerne for deres arbejde i denne 
ekstraordinære tid 

 

18.50- 
19.00 

8. Eventuelt 
 

  Vi gennemgår timefordelingsplanen på næste møde. 
Der bliver spurgt ind til, om det er muligt at tilføre 
mere tid til trivselstiden. 
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Det blev besluttet at vi ikke udfærdiger et høringsbrev 
i forbindelse med skoledistrikter, da forslaget til de 
nye skoledistrikter ikke får betydning for 
Lundehusskolen. 
 
Der blev stillet spørgsmål til hvordan skolebestyrelsen 
bliver sammensat efter at KKFOén indgår i skolen fra 
næste skoleår. 
 
Der blev spurgt til om KKFOén bliver placeret på 
skolen – det gør den ikke. Vi har fortsat de samme 
matrikler i næste skoleår. 
 
 


